
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Jana Dobrzyñskiego

na 36. posiedzeniu Senatu
w dniu 2 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Koniecznoœæ poszukiwania oszczêdnoœci w bud¿ecie pañstwa jest spraw¹ niebudz¹c¹ w¹tpliwoœci.

Jednak¿e pojawiaj¹ce siê w koalicji rz¹dz¹cej pomys³y, aby pieni¹dze z rezerwy solidarnoœci spo³ecznej,
z której finansowane s¹ zaliczki alimentacyjne, przeznaczyæ na podreperowanie bud¿etu pañstwa, bu-
dz¹ mój stanowczy sprzeciw. Tym wiêkszy, i¿ z uzyskanych przeze mnie informacji wynika, ¿e poszuki-
wanie oszczêdnoœci nie bêdzie skutkowa³o zwiêkszeniem ciêæ w ministerialnych bud¿etach. To w³aœnie
w resortach i administracji nale¿y najpierw ograniczaæ wydatki.

Dlatego te¿ zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Czy poszukiwanie ewentualnych oszczêdnoœci bud¿etu pañstwa bêdzie mia³o jakikolwiek wp³yw

na funkcjonowanie Funduszu Alimentacyjnego, a je¿eli tak, to jaki?
2. W przypadku ograniczenia rezerw na zaliczki alimentacyjne z jakich œrodków bêd¹ one finansowa-

ne, tak aby osoby niemog¹ce wyegzekwowaæ zas¹dzonych im alimentów nie straci³y czêsto g³ównego
Ÿród³a utrzymania?

3. Czy nie obawia siê Pan, i¿ ewentualne ograniczenie rezerwy solidarnoœci spo³ecznej mo¿e dopro-
wadziæ do tego, ¿e walka z kryzysem i finansowanie œwiadczeñ dla osób bezrobotnych stan¹ siê legisla-
cyjn¹ fikcj¹?

4. Czy przewiduje Pan przeprowadzenie ciêæ wydatków w ministerialnych bud¿etach, a je¿eli tak,
to w jakim zakresie?

Z powa¿aniem
Jan Dobrzyñski




